
Hoe kunt u in de veronderstelling zijn, dat deze nieuwe wetgeving gaat bijdragen aan de zorg? U 
maakt de zorg verder kapot. ZZP 'ers zijn nodig en hebben recht op een hoger uurloon, waarom? 
Omdat er géén arbeidsongeschiktheid is, geen pensioensopbouw, geen enkel vangnet, wel alle 
risico's. Bovendien zijn er nogal veel tekorten in de zorg, de zzp hiervoor laten bloeden, is ronduit 
dom. Maak de zorg aantrekkelijker! Er moet vers bloed interesse gaan tonen in de zorg, stop hier je 
energie en miljarden in aub! 

Je mag geen zzp'er zijn maar het UWV stimuleert het? Hoe hypocriet dit. Weg met deze nieuwe 
belachelijke wetgeving!


